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 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Bányász Gáspár x     
Czavalinga Dénes x     

Csala Tas x     

Göllei Máté    x  

Gulácsi Balázs x     

Hegyi Bence x     

Heszler András x     

Kántor Tamás x     

Kovalovszki Máté x     

Lajtos Máté x     
Lukács Bálint x     

Okolicsányi Péter x     

Szili Ákos x     

Tepfenhart Bence x     

Timár-Geng Péter        x     

Tóth Ákos Károly    x  

Tóth Amanda x     

Tóth Levente x     

Ureczki Ágnes x     
Varró Gergő x     

Dátum: 2017.11.07. Oldalszám: 3 

 

Ülés kezdete: 20:10 

Tóth Amanda kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Elnöki beszámoló 

Tóth Amanda beszámolt a dékáni tanácson elhangzottakról: 

• A mesterképzés jelentkezési határideje a 11. oktatási hét. 

• A mesterképzésre felvehető hallgatók száma a tavalyi évhez hasonlóan fog alakulni. 

• A TDK konferencia november 16-án kerül megrendezésre. 

• Folyamatban van a Gépészmérnöki Kar arculati kézikönyvének készítése. 

• Készül a kar új honlapja. 

• Új doktorandusz képviselőt választottak Balla Esztella személyében. 
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EHK beszámoló 

Kántor Tamás és Kovalovszki Máté beszámoltak az előző heti EHK ülésen elhangzottakról: 

• László Krisztina külügyi témában számolt be fejleményekről. 

• Egyeztetések folytak kollégiumi internet és konditerem koncepciókról. 

• A Solar Decathlon projekt öntevékeny körként kerül befogadásra. 

• Nagy Gáborral történt egyeztetés a Kari Lapok közbeszerzéséről. 

• Szóba került az OHV szabályzat. 

• Egyeztetés folyik a sport normatíváról. 

• Befejeződtek a konditermek felújítási munkálatai. 

• Jakab László és Józsa János mellett Kollár László is leadja pályázatát a 

rektorválasztáson. 

Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

Heszler András és Tóth Ákos elmondták a következőket: 

• Elkészültek a félév vizsgarendjére tett javaslatok. 

Kollégiumi Bizottság 

Okolicsányi Péter elmondta a következőket:  

• Beszámolt a monitoring értekezleten elhangzottakról. 

• Beszámolt a mentori ülésen elhangzottakról. 

• November 16-án főzőverseny, november 23-án véradás lesz a Kármán Tódor 

Kollégiumban. 

• Lezárult a szobaellenőrzés a Kármán Tódor Kollégiumban. 

• Költözési kérdőívek kiértékelése lezajlott, az összegyűjtött gyakran ismételt kérdések 

ki fognak kerülni KEFIR-re és honlapra. 

• Frissültek a kulcsfelvételi jogok. 

Ösztöndíj Bizottság 

Tóth Levente elmondta a következőket: 

• Az ösztöndíjak bemutatásának időpontjai hamarosan kikerülnek a GHK honlapjára. 

Szociális Bizottság 

Bányász Gáspár elmondta a következőket: 

• Folyamatban van az igazoláslista frissítése. 
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Rendezvény Bizottság 

Lukács Bálint elmondta a következőket: 

• Egyeztetések folytak Orbán Balázzsal a Gólyabállal kapcsolatban. 

• Zajlik a jegyek eladása a Gólyabálra. 

PR Bizottság 

Ureczki Ágnes elmondta a következőket: 

• Beszámolt a nyílt nap szervezésének állásáról. 

Sport 

Lajtos Máté elmondta a következőket: 

• Beszámolt a Gépész Jeges Est szervezésének állásáról. 

 

GSZK beszámoló 

Kántor Tamás elmondta a következőket: 

• Új SZMSZ fog készülni. 

Egyebek 

• Varró Gergő elmondta, hogy rendben zajlanak a Gólyatanács foglalkozásai. 

Ülés vége: 22:25 

Következő ülés várható időpontja: 2017. november 14. (kedd) 

 

  ....................................   ....................................  

 Lajtos Máté Tóth Amanda  

 emlékeztető-vezető elnök 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet  
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